
Zápis z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 12.10.2009 

 

Datum a čas konání: 12.10.2009 

Místo konání: zasedací místnost MÚ,Václavské nám.182 

Přítomni: viz.prezenční listina 

Hosté: p.Šalátek – starosta, p.Kozák, p.Vašíček 

 

Program: 

1.Zahájení, prezence 

2. Návštěva pana Kozáka 

3.Návštěva pana Vašíčka 

4.Stanovisko komise k zápisu RM ze dne 1.9. – vysvětlení panu starostovi 

5.Kontrola zápisu 

6.Různé 

 

Zahájení, prezence 

Pan předseda provedl prezenci, přivítal přítomné a hosty. 

 

Návštěva pana Juraje Kozáka 

- Zopakoval své připomínky k výskytu divokých koček 

- Hlavatý – kdysi se s tímto problémem zabývala Liga na ochranu zvířat, doporučuje 

odchytit zvířata, oočkovat, vykastrovat 

- Stanovisko komise: Komise doporučuje RM řešit rozšíření výskytu divokých 

koček odchytem, očkováním a kastrací 

- problém se sjednosměrněním ulice Jana Palacha se měl řešit na dnešním jednání za 

přítomnosti dopravního inženýra z DI Policie ČR, bohužel se nikdo nedostavil 

- členové komise za přítomnosti pana starosty opět diskutovali celou záležitost včetně 

řešení parkování 

- Stanovisko komise: Komise doporučuje RM jednat s DI Policie ČR o 

zjednosměrnění ulice Jana Palacha a změny parkování  na příčné  

- další nápad,který již pan Kozák přednesl na minulém jednání ohledně spojení čištění 

ulic se sezónním sekáním trávy, zopakoval ještě jednou panu starostovi, který ho 

považoval za zajímavý 

- na příští jednání pozvat ředitele Technických služeb ( zajistí Děkanovská) – výše 

uvedený nápad bude konzultován  jako možné řešení na ušetření finančních prostředků 

- M.Hlavatý – na čištění ulic,na výzvu  by se měl využívat také rozhlas 

- Ing.Vališ – vznesl dotaz „co se stane s auty“,které při čištění nepřeparkují – MP začala 

dávat letáky 

- M.Hlavatý – z minulosti ví , že když se dávají botičky, pak do 14ti dnů byla ulice čistá 

 

Návštěva pana Vašíčka 

- pan Vašíček a obyvatelé vnitrobloku se stěžují opakovaně na hluk, který se ozývá 

v pozdějších hodinách (večer) z dětského hřiště při provozování míčových her 

- obyvatelé nejsou za zrušení DH a hřiště pro míčové hry, ale jelikož nejsou stanovena 

žádná pravidla a slíbený provozní řád nevisí, tak při zavolání MP je to patová situace 

- malé děti kvůli hluku nemohou spát, MP je bezmocná, protože viníky nemá dle čeho 

trestat, řád tam nevisí, o správci se neví 

- situací se bude komise zabývat na příštím jednání za přítomnosti ředitele Technických 

služeb 

- Ing.Jirásek byl těmito informacemi překvapen, protože mu byly tyto věci avizovány při 

jeho osobní návštěvě ředitele TS 

 

Stanovisko komise k zápisu RM z 1.9.2009 

- panu starostovi bylo vysvětleno nedorozumění při předkládání materiálů do RM dne 

1.9.2009 ( chyba byla ze strany odboru) 

- v případě stromu za Koliňáčkem - když je popud občanů i z jiné části města než Šipší, 

komise se s tím zabývá 



 

 

Kontrola zápisu 

 

- vlastník objektu potravin Balla v Ortenově ulici realizuje opravu schodů 

- odbor investic obdržel úkol v zápisu z RM ze 22.9.2009 : 

a) staveniště dát po opravě chodníků do původního stavu  

b) informační tabule  - její instalace 

 

Bikrosová dráha 

- v tisku se objevila informace , že zemina vytěžena ze zádlažeb se vyváží na dolní 

Žižkov. Původně byla částečně slibovaná p.místostarostou Vančurou na zřízení bikrosové 

dráhy 

- se záměrem bikrosové dráhy se nic neděje 

- v závěru zápisu p.Hlavatý zpracoval souhrn usnesení  k jednotlivým problematikám 

 

Různé 

- pan starosta informoval o jednání se zástupci společenství vlastníků bytových jednotek 

z ulice Jana Zajíce – pan předseda konstatoval, že se dosud nikdo na komisi neobrátil 

s požadavkem o nějakou spolupráci 

- podpořil příští jednání s ředitelem TS, mohlo by být přínosem a vyřešením některých 

problémů 

- M.Hlavatý  - technické oddělení nepřevzalo chodníky v ulici J.Palacha – nejsou tam 

přechody , bude to nutné předláždit;  staveniště dáno do původního stavu 

- Ing.Jirásek – v minulosti se mluvilo o parkovišti za domem v ulici Jana Palacha a 

modernizaci školního hřiště  … je to opět na mrtvém bodě ..odbor investic měl 

vypracovat k tomu materiál, doposud  nic nepředložil 

- M.Hlavatý – plnění usnesení 34/09 sice dle kanceláře tajemníka bylo splněno 17/6, ale 

bylo by vhodné vyjádření pana Janála k tomu bodu 

-Pan Vašíček – ulice Opletalova (č.176,177) bylo by potřeba prověřit možnost šikmého 

stání 

Stanovisko komise: Návrh do zápisu RM: Komise doporučuje prověřit technické a 

dopravní možnosti  

- Ing.Jirásek – informace -  na internetových stránkách sídliště Šipší je již vystaven návrh 

II.etapy Dopravního generelu 

- Před domem Opletalova 178 jsou díry v ohražení fotbalového hřiště, je nutná oprava – 

úkol pro technické oddělení 

Stanovisko komise: Návrh do zápisu RM: Komise doporučuje pověřit technické 

oddělení opravou otvorů v plotě  

- Pan Berka se nemohl zúčastnit jednání ,ale poslal své připomínky e-mail a žádal o jejich 

připojení k zápisu ( budou se řešit příště) 

1) - řešení parkování v Lučanské ( pokud byl účasten zástupce dopr. policie )  
2) oprava chodníků v Dolní ulici po výkopech , kdo převzal takovou práci ??? kolik to město stálo 

??? otřesné  
3) v Dolní ulici ve výměníku byl asi zřízen již delší dobu hotel , objekt je plný cizinců , ví o tom 

někdo , je to legální , kdo provozuje ? 
 

- M.Hlavatý ocitoval a panu starostovi ukázal zápis z jednání komise z 9.3.09 kde se 

uvádí: 

- Komise doporučuje prověřit možnost zjednosměrnění ulice Jana Palacha – návrh ke 

konzultaci předá panu Salačovi na DI  MVDr. Vančura 

- k bikrosové dráze bylo uvedeno: Komise doporučuje zpracovat jednoduchý projekt – 

zajistí odbor investic, realizace pod „patronátem“ místostarosty Vančury 

K tomu RM přijala usnesení: 



Usnesení č. 341/09 k zápisu komise pro regeneraci sídliště Šipší  

Rada města I. b e r e n a v ě d o m í  

zápis z komise pro regeneraci sídliště Šipší ze dne 9.3.2009 

II. d o p o r u č u j e 

dle návrhu komise zpracování jednoduchého projektu na bikrosovou dráhu. 

 

Zodpovídá : Ing. J.Janál      Termín : 30.07.09 

V souvislosti s diskusí k parkovišti na konci ulice J.Palacha upozornil M.Hlavatý na 

usnesení č.34, které zní: 

Usnesení č. 34/09 k zápisu komise pro revital. sídliště  

Rada města I. b e r e n a v ě d o m í  

zápis z komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 1.12.2008 

II. u k l á d á 

Oboru investic 

a) zajistit projekt na zřízení placeného hlídaného parkoviště v oblasti horní části sídliště 

na konci ulice Jana Palacha. 

 

b) zajistit projekt na modernizaci školního hřiště ZŠ Jana Palacha na základě 

předloženého požadavku panem ředitelem Mgr. Roudným na jednání s panem starostou, 

doplněné o případné náměty z příštího jednání komise na toto téma. 

 
Zodpovídá : Ing. J.Janál      Termín : 30.04.09 

 

 

 

Příští jednání komise se koná dne 30. listopadu 2009 v 15.30 hodin 

v zasedací místnosti MÚ , Václavské nám.182 

 

 
Zapsala:Alena Děkanovská 
Zápis ověřil:Ing.Zdeněk Jirásek 

 


